

## 榮耀華人浸信會會友手則

我願意加入榮耀華人浸信會，以教會為我屬靈的家。

### 作為上帝的兒女

#### 我相信：

上帝是獨一永活的真神。  
基督耶穌是唯一的救恩，且是教會的元首；  
聖靈內住我心、引導我行；  
聖經是至高真理；  
信徒主裡合一，同為基督身體的肢體。

### 作為上帝家中的成員

#### 我願意：

- 盡心、盡性、盡意、盡力愛主、事奉主，並要愛人如己。
- 穩定而固定地在本教會參加聚會，敬拜上帝。
- 接受本教會牧者的教牧輔導，教育訓練，作基督的門徒，福音的使者。
- 在上帝的全家盡忠，作百般恩賜的好管家，關心教會聖工，熱心事奉。
- 與弟兄姊妹誠心團契，彼此關懷、代禱、相互扶持。
- 每日敬虔靈修，按時讀經，常常禱告，凡事謝恩，建立基督化家庭。
- 按聖經教導樂意奉獻，支持本教會聖工。

## Guidelines for Glory Chinese Baptist Church Members

I am glad to join Glory Chinese Baptist Church  
as my spiritual home.

### As a Child of God

#### I believe:

The living God is the one true God.  
Jesus Christ is the head of the church, the only way to salvation;  
The Holy Spirit indwells my heart and guides me;  
Scripture is the ultimate truth;  
Believers are members together of the body of Christ, united in the Lord.

### As a Member of God's Household

#### I will:

- Love the Lord with all my heart, with all my soul, with all my mind, and with all my strength, serve Him and love others as myself.
- Regularly and constantly attend church to worship God.
- Receive counsel from the church pastors and educational training. Be a disciple of Christ and a messenger of the gospel.
- Be faithful to all God's household, as a good steward of God's grace. Care for church ministry and serve enthusiastically.
- In sincere fellowship with brothers and sisters, caring, supporting, and praying for one another.
- Keep daily devotion and Bible reading. Pray continually, give thanks in all circumstances, and build up my family in Christ.
- Give cheerfully according to the teaching of Scripture to support church ministry.